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گل به استقلال در دربی خاطره انگیز بود/ اگر دبل کردم تعجب نکنید!

 دوشنبه ۲۱ اسفند ۱۴۰۲ - ۰۹:۳۵ شناسه خبـر : ۱۳۸۹۹۳

 مهاجم سابق پرسپولیس گفت: من شخصاً دوست دارم پرسپولیس برنده دربی باشد.

علی علیپور مهاجم اسبق پرسپولیس که سابقه گلزنیهای متعددی را در دربی در کارنامه بازیگریاش دارد در خصوص

دربی حساس ۱۰۳ و آخرین شرایط خودش با ایران ورزشی صحبت کرد.

{بازی حساس با تیم چاوز} امشب با تیم چاوز ته جدولی در زمین خودمان بازی داریم؛ بازیای که با حمایت

هوادارانمان حتماً تلاش خواهیم کرد یکی از بهترین نمایشهای خودمان را ارائه دهیم و با بردی خوب هم شرایط

خودمان را در جدول بهبود بخشیم، هم اینکه با پیروزی هوادارانمان را خوشحال روانه خانههایشان کنیم چون
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به هر حال روحیه ما با حضور هوادارانمان بالا میرود و ما هم میدانیم که با پیروزیمان چقدر میتوانیم

هوادارانمان را خوشحال کنیم و به آنها روحیه مضاعفی برای بازیهای ادامه فصل و شرایط تیممان بدهیم.

خدا را شکر شرایط خیلی خوبی دارم و به آمادگی کامل رسیدهام و یکجورهایی در حال رسیدن به شرایط آرمانی

هستم و اگر دیدید بعد از گلزنی این بار دبل هم کردم خیلی تعجب نکنید البته قطعاً اولین اولویت من این است

که اگر بازی کردم در ابتدا برای تیمم مفید واقع شوم و خواستههای سرمربی تیم را به نحو احسن در زمین پیاده

کنم و در اولویت دوم برای گلزنی با توجه با انگیزه بالا و میزان آمادگی کاملی که از آن بهره میبرم گل بزنم.

{پیشبینی دربی ۱۰۳} هر دو تیم بازیکنان و مربیان بسیار خوبی را در ترکیب خودشان دارند و حتماً تلاش خواهند

کرد تا برنده مهمترین بازی فصل باشند، در این بین پرسپولیس در فاصله سه امتیازی با رقیب سنتیاش قرار دارد

اما من معتقدم ارزش این دیدار برای پرسپولیس بیشتر از سه امتیار است چون برد در دربی علاوه بر گرفتن سه

امتیاز از حریف مستقیم قهرمانی پرسپولیس به لحاظ روحی روانی هم شرایط تیم پرسپولیس را بهبود میبخشد و

به گونهای به نظرم بازی دربی و سه امتیازش آنقدر مهم است که مسیر قهرمانی پرسپولیس از دربی ۱۰۳

میگذرد، به همین دلیل برای پرسپولیس به عنوان مدافع قهرمانی کسب سه امتیاز دربی بسیار مهم و حایز

اهمیت است و من امیدوارم بازی تماشاگرپسندی را از دو تیم سرخابی شاهد باشیم که همه از تماشای یک بازی

خوب و مهیج لذت ببرند؛ چه آنهایی که در ورزشگاه هستند و چه هواداران و فوتبالدوستانی که از پای

گیرندههای خودشان شاهد بازی هستند.

به نظرم پرسپولیس با اوسمار هم بسیار خوب کار کرده است و بازیهای هجومیای را ارائه داده است. در بازی

مقابل تیم اراکی هم پرسپولیس مستحق باخت نبود و بازی بهتر و روانتری را نسبت به حریف ارائه داد اما روی

اتفاقات نتیجه را واگذار کرد، با وجود این بعد از آن بازی پرسپولیس چند برد خیلی خوب و حتی پر گل کسب

کرده و نشان داده چیزی از بقیه کمتر ندارد و باز هم یکی از مدعیان جدی قهرمانی است.

به نظرم پرسپولیس بازیکنان خیلی خوبی را به خدمت گرفته است؛ بازیکنانی که توانستهاند در همین مدت کوتاهی

که از حضورشان گذشته تا حدودی ارزشهای خودشان را نشان دهند و در مجموع بازیکنانی که پرسپولیس به

خدمت گرفته واقعاً نیاز این تیم بودند و موجب تقویت تیم شدهاند.

دربی را خیلی با قدرت شروع کردم و خوشحالم که تک گل تیم آن زمان برانکو را من زدم.جالب تر وقتی شد که

پرسپولیس با همان تک گل استقلال را برد.دربی با همه بازی های لیگ فرق دارد و ارزش آن چیز دیگری است.

در آن دربی پاس گل را هادی نوروزی به من داد.آن گل هیچ وقت از ذهن من پاک نمی شود.اولین گلی بود که

به استقلال می زدم و هرگز از خاطره ام پاک نمی شود و واقعاً لذت داشت.

من شخصاً دوست دارم پرسپولیس برنده دربی باشد و فکر میکنم با شرایطی که ترابی دارد و تجربه خیلی

بالایی که این بازیکن در پرسپولیس و چندین دربی داشته من شانس زیادی برای گلزنی ترابی در دربی قایل

هستم.
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انتهای پیام/

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

صفحه 3 / 3

http://www.tcpdf.org

